
Praesidiumvergadering

16 / 05 / 2023 17 h 30 - 21 h 30

S9, Leslokaal 1.1

Overdrachtsvergadering

Aanwezig: Jitse Willaert, Justine Dejaegher, Kobe Degeetere, Robin Vande Vyver,
Arnout Van Kerckhoven, Sarah De Souter, Tess Schelfhout, Niels Carlier,
Alexandre Camacho, Camille Debacker, Jarne Verdonck, Louise Geens,
Robbe D’hooge, Marieke Sinnaeve, Victor Ronsyn, Iker De Aguirre, Mats
Höhn, Wout Hermans, Luca Poppe, Xander Roofthooft

Te laat: Ferre Despierre, Thomas Roelant

Afwezig: Maarten, Jitse V.

VOLGENDE VERGADERING: 01 / 07 / 2023 - 14h30 S9

Deze vergadering wordt opgenomen om achterna het verslag uit te typen. De
opname is enkel toegankelijk voor het Bestuur, wordt met niemand gedeeld en wordt
binnen de 7 dagen na de vergadering verwijderd.

Op de vergadering is er Stella te verkrijgen aan 50 cent en uitzonderlijk ook
eenmalig frisdrank aan 1 euro. Praesidium kan uitzonderlijk ook met jetons betalen
om deze weg te werken, alles kost 1 jeton.

Uittredend praesidium

Praeses
● Goedkeuring verslag 25/04

○ Unaniem goedgekeurd
● Goedkeuring vorig verslag 02/05

○ Unaniem goedgekeurd
● Zijn er mensen die al weten dat ze niet kunnen komen naar de AV op 1 juli en

de zwanenzang?
○ Camille en Louise kunnen niet aanwezig zijn
○ Keldersleutel wordt afgegeven op de AV

■ Camille en Louise hebben deze al afgegeven
■ We leggen deze op het praesesschap
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■ Als er nog iemand niet aanwezig kan zijn, laat dit op tijd weten!
Dan kunnen we een moment afspreken voor de sleutel

● Evaluatie bicky standje
○ Aantallen

■ Bicky burgers: 12 pakken gekocht, op evenement zelf 11 pakken
effectief kunnen verkopen en 1 doos verkocht aan praesidium
na evenement aan aankoopprijs

■ Veggie burgers veel overl
● 16 burgers aangekocht
● 12 burgers over
● Volgende jaren meer rekening mee houden dat er niet

zoveel veggies zijn, het was moeilijk om in te schatten
aangezien dit vroeger niet gedaan werd

○ Er was geen shiftenlijst voorzien waardoor velen daar gewoon stonden
en niets deden of andere dingen deden

■ In het vervolg moet dit wel gemaakt worden
■ Je mag ook vragen aan mensen om over te nemen als ze

effectief niets doen
○ Reclame

■ Banner was te laat
■ Er was geen fb event aangemaakt

○ Jammer dat mensen zich engageerden maar dan toch niet afkomen
○ Darts tornooi

■ Robbert Decruyenaere is gewonnen
● Heeft een fles Duvel gekregen

■ Niemand heeft 180 gegooid dus geen prijs hiervoor
● De mensen die vorige week foto’s hebben getrokken, kunnen jullie deze

doorsturen?
○ Wetransfer liefst

Vice-Praeses
●

Quaestor
● Financiële verslagen

○ Jobbeurs
■ Er moeten nog 7 bedrijven betalen van de 14. We zijn er mee

bezig. De deadline om te betalen op de factuur is nog maar net
verstreken.

○ Schachtencantus
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■ Er is naar iedereen die nog niet betaald heeft een bericht
gestuurd in privé (aangezien mails dus duidelijk niet gelezen
worden)

○ WiNA-dag 2
■ Het uiteindelijke resultaat lag dit bij de begroting
■ Traiteur was veel goedkoper dan verwacht, hiervoor was

gebaseerd op hoeveel we vorig jaar moesten betalen aangezien
het dezelfde traiteur was

■ Er is iets minder uitgegeven aan drinken dan begroot
■ Er zijn jammer genoeg veel minder inkomsten van de bar dan

verwacht (ongeveer helft minder)
■ Het huren van de bakfrigo was niet begroot (aangezien we dit

toen nog niet wisten)
■ Inkomsten BBQ lagen ook lager dan begroot (maar gelukkig

moeten we de traiteur per persoon betalen en maakt dit
uiteindelijk niet zoveel uit)

○ Casinocantus
■ Minder aanwezigen en minder gedronken dan begroot

○ Speeddate Blandinia x Wetenschappen
■ Berekeningen zijn net klaar, de kringen (waaronder ook wij)

moeten nog betalen aan elkaar
■ De cultuur van chemica heeft veel te dure hot dogs ingekocht
🙁 waardoor we net verlies gedraaid hebben

○ 12 Urenloop
■ Berekeningen zijn net klaar, de kringen (waaronder ook wij)

moeten nog betalen aan elkaar
■ In de begroting geen rekening gehouden met decoratie

● Decoratie was ook enorm duur (met de
penningen/senioren hadden we dit beter moeten
opvolgen)

■ Materiaalhuur bij 12UL zelf is ook duurder uitgedraaid dan
begroot

■ Inkomsten relatief goed begroot, na evenement zijn er nog
dingen doorverkocht aan verenigingen waardoor dit getal
uiteindelijk wel hoger ligt

○ Krokante croque-avond
■ Er was een klein beetje winst op de croques

● Het was op geen verlies berekend dus dit is wel goed
○ Praesidiumactiviteit

■ Drinken zitten we goed rond begroting, jammer dat ribbetjes à
volonté weer opgeslagen zijn

○ Ontgroening
■ Inkopen zit goed rond begroting
■ Geen kilometervergoeding begroot
■ Printen was ook net ietsje duurder dan begroot
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○ Ontgroeningscantus
■ Minder vaten gedronken dan begroot + opkuis moeten betalen

aangezien we aan te weinig vaten zaten
■ Veel minder aanwezigen dan begroot
■ Verhoudingsgewijs is er per persoon wel meer gedronken dan

begroot
○ Bicky standje

■ Toch nog veel veggie burgers over en nog wat frituurolie moeten
inkopen

■ De veggie burgers waren veel duurder en deze zijn ook niet
weggeraakt en frituurolie is echt duur

● Zijn wel nodige aankopen hiervoor
■ Voorstel om prijzen omhoog te doen
■ Conclusie: €1,5 is te weinig

○ Jeneverbaseball
■ Er is sowieso verlies op deze activiteit
■ De inkomprijs is verhoogd aangezien jenever in de winkel ook

duurder is geworden
■ Doordat het binnen was en de activiteit niet kon doorgaan

(regen) is er uiteindelijk besloten om 2 mensen die eigenlijk
effectief voor de baseball kwamen niet te laten betalen

● We hebben wel nog jenever staan in de kelder dat later
kan gebruikt worden

■ Je kan niet verwachten dat mensen per se willen drinken op de
jeneverbaseball en dan die prijs betalen.

● Als mensen dit laten weten bij hun inschrijving dan
moeten ze die prijs niet betalen

● Reminder afbetalingstermijn schulden:
○ 01/06/2023: max €50
○ 30/06/2023: €0

IT
●

Feest
● Evaluatie krokante croque avond

○ Lekkere croques
○ We mochten maar 2 croque machines gebruiken en 1 verlengkabel

insteken in de CB
○ Verlengkabels vergeten mee te nemen naar de CB

● LEUKSTE CLUBAVOND OOIT VNVND
○ Please noem LikeMe geen Studio 100
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Sport
● IFK 12de geëindigd, 1 plaats omhoog!
● IFK Finaledag

○ Toffe avond
○ Replica beker aankopen aangezien we de wisselbeker niet

meegekregen hebben naar huis
■ Dit gaan we niet doen

○ Jarne en Kobe gaan trofeetjes op eigen kosten voorzien voor alle
floorballspelers

● Jeneverbaseball
○ Jammer van de regen

■ Sportjes hebben wel initiatief genomen om de activiteit te
veranderen en te laten weten

■ Alternatief is goed gelukt
○ Ook jammer dat we het grasveld gereserveerd hadden en het dan

bleek dat de UGent daar een evenement had
■ Hier konden wij zelf niets aan doen

● Na een activiteit moet je deze ook opkuisen
○ Glas van jenever en cocktailkubb staat nog in de kelder, ruim dit op

aub

Cultuur
● Kroegentocht

○ Jammer dat deze activiteit afgelast is, er waren veel mensen met
interesse

○ Mats had geen tijd meer om dit nog te organiseren, wat wel jammer is
aangezien er dan plots een nieuwe activiteit aan de kalender werd
toegevoegd en daar wel tijd voor was

○ Bestuur had dit ook beter moeten opvolgen, maar is door tijdgebrek
niet echt gebeurd. Op de PV ervoor is het wel gevraagd geweest en
toen werd er gezegd dat ervoor gekeken ging worden

○ Het aflasten van de activiteit is beslist door praesidium via discord
aangezien er niets geregeld was

■ Er zijn plaatsen waar je korting hebt met je lidkaart (door FK)
■ Ereleden wouden ook wel wat trakteren

● Dit wist praesidium niet
■ Er waren nog mogelijkheden, maar praesidium stemt om het

toch niet te doen en dat is jammer. Komt bij sommigen over
alsof praesidium hier ook totaal geen zin meer in had

○ Communicatie naar leden moet beter, sommigen wisten niet dat de
activiteit afgelast was

○ Voorstel om de kroegentocht niet in week 12 te leggen, dit is wat laat

WiNA Gent vzw - Praesidiumvergadering
5



Scriptor
● Hoe zit het met het strakske?

○ Maarten heeft weinig tijd, bestuur is aan het helpen zodat deze er zo
snel mogelijk is

○ Hoeveel printen we er? Het kan geen kwaad om er een paar te printen
voor tijdens de examens, maar misschien is 100 dan wat te veel?

■ Voorstel: 10 printen + ereleden
● Is het nodig om te printen aangezien ereleden ook online

kunnen lezen en tijdens exa gaan mensen dat niet lezen
■ Conclusie: 20 printen en de rest online

PR-Extern
● Er wordt gestuurd naar bedrijven om de factuur nog te betalen

PR-Intern
● Weekmeels

○ Vaak staan er veel fouten in de weekmeel en praesidium krijgt niet veel
tijd om de weekmeels na te lezen waardoor er velen dit niet nalezen

○ Aanrader om de weekmeels eens in een spellingchecker te steken
voor je dit doorstuurt naar praesidium

○ Vorige week is er geen weekmeel gestuurd🙁

Cursus
●

Schachtentemmer
● Evaluatie ontgroening

○ +
■ vlekkeloos en zonder incidenten
■ FK controle was tevreden
■ FK hun opmerking “twas te zoet, waarom is dit lekker?”
■ Duur van het binnendeel was wel oke

● uur minder lang dan vorig jaar
○ -

■ Half uur uitgelopen in het buitendeel waardoor minder tijd was
als pauze (45min ipv 75min)

■ Meer rekening houden met het voedselverspilling
■ Corona minder betrekken bij het binnendeel
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● aangezien de opdrachten door elk team moeten
gebeuren is het nutteloos bv het kringlied twee keer
achterstevoren te laten zingen voor de corona

○ Het mag ook wel eens tof zijn om een debiele
opdracht te horen en anders zijn het dingen die los
van elkaar gebeuren van het binnendeel

○ Het kan eventueel wel wat minder
■ Minder ‘onhaalbare’ opdrachten tijdens de ontgroening

● Vb. Zorg dat de decaan langskomt op de ontgroening
● Vb. Haal het bord van Mark de maanman (dit bord lag op

iemand zijn kot)
● Evaluatie ontgroeningscantus

○ Het was een geestige cantus maar duurde wel extreem lang

Varia

Milieu
●

Andere
● Evaluatie Eurovisiesongfestival

○ Noorwegen moest gewonnen hebben
■ Correctie: Finland

● Finland suckte HARD
○ de persoon die da zegt suckt HARDER

○ Alessandra - Queen of Kings (LIVE) | Norway  | Grand Final | …
○ Camille zou ook graag eens 12 points hebben op een evaluatie

■ Louise ook
○ Louise heeft geen mening over het Songfestival
○ AMBIANCE (Camille gaat uit haar dak)

■ NU AL

● Tis altijd de schuld van de capri sun
○ En de veggies

● Louise haar bijentattoo heeft geen angel
● FK zal volgend jaar minder brak zijn

○ Blijkbaar enkel sportgedeelte wordt minder brak
○ isda?
○ Wie is allemaal FK sport

■ ikkeeeee
● VEEEL SUCCESS AAAN NIEUW PRAESIDIUMMMM !!!!
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----------------------------------------------------------------------------------------------------------------

EINDE DEEL 1: 18 h 55
5 minuten pauze

Nog aanwezig:
kobe, robin, arnout, xander, Sarah, tess, alexandre, niels, yeti, ferre, iker, wout, luca,
victor, robbe
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Intredend praesidium

Praeses
● Toegangen

○ Iedereen zou normaal toegang moeten hebben tot de Google Drive, de
functiemail en Discord-server.

○ Handleiding: Google Workspace: Praesidium
○ Handtekening is momenteel kapot, de IT kijkt ernaar

● Comités
○ Volgende comités worden opengezet: Dev-team, Redactie,

WWW-comité, Doopcomité, Jobbeurscomité, Quizcomité
○ Quiz- en Jobbeurscomité: probeer zoveel mogelijk niet-praesidium aan

te trekken hier voor (zo hebben we op activiteiten meer mensen om te
helpen + meer engagement vanuit WiNA naast het praesidium, puntje
van 22-23).

○ Galabalcomité wordt voorlopig nog niet opengezet, we wachten nog
een vergadering af met de wetenschapskringen om te informeren
omtrent Galabal der Wetenschappen.

○ Elke functie is verantwoordelijk voor het samenstellen van hun comité
■ Deadline hiervoor is woensdag 28 juni 23u59
■ Deadline voor opgeven van een comité, woensdag 24 mei

23u59
● morgen bericht online

■ WWW-comité voorzitter
● Mensen van het praesidium die hier interesse in hebben?
● Xander

○ Comités worden goedgekeurd op de Zwanenzangvergadering
● Verkiezen van een nieuwe Milieuverantwoordelijke

○ Zorgen dat WiNA aandacht heeft voor het milieu
○ Uitstellen tot op de Zwanenzangvergadering? Hopelijk zijn we dan met

een voltallig praesidium.
○ Niels heeft interesse

● Zedenmeester
○ functie zoals cantor, dus ook met een doorgeeflint
○ elke cantus of is dit niet altijd nodig?

■ als we iemand kiezen, is die elke cantus ook actief als zeden
■ als we geen zeden kiezen, kunnen we per cantus kijken om

iemand aan te stellen als zeden als het nodig heeft
○ kobe is wel voorstander, maar twijfelt ook wel
○ luca vindt het niet nodig, zonder zeden is het chiller cantussen, maar

als het nodig is kan er wel altijd iemand aangesteld worden
○ is een vaste zeden dan ook praesidium?

■ nee, heeft er niks mee te maken
○ als we iemand kiezen is die wel standaard gratis
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■ als het soms wel soms niet is, dan betaald hij wel
○ wat als iemand vaste zeden is en het eigenlijk nooit is
○ als we eentje willen, moet er een statuut uitgewerkt worden
○ verplicht aanwezig als zeden?

■ ja zoals een cantor en senior en temmer
○ is er een reden om af te stappen van het huidige systeem om gewone

en zeden te kiezen als het nodig is?
■ Luca vindt niet dat het nu misloopt en dus niet nodig om te

veranderen
○ als er geen vaste zeden is, weet je wel wie van de corona zeden willen

zijn
○ voor de drukke cantussen kan er op voorhand iemand als

zedenmeester aanstellen voor 1 cantus
■ dan mag hij ook gratis komen
■ geven we die dan ook een lint om aan te doen voor die ene

cantus?
○ STEMMING:

■ geen vaste zeden: 12
■ unaniem

○ op voorhand een zeden aanstellen voor de cantus?
■ lastig om te voorspellen wanneer het nodig is of niet

○ we houden het zoals het is, als het nodig is, wordt een zeden
aangesteld door de senior op een cantus

● Kalender 2023-2024
○ Graag willen we al even polsen bij het praesidium over de meningen

betreffende de kalender voor het komende jaar. Deze wordt sowieso
pas gestemd op de Zwanenzangvergadering, maar mochten er grote
problemen zijn, heeft het Bestuur nu nog even de tijd om aanpassingen
door te voeren.

○ De grootste wijziging in de kalender is het verplaatsen van de
wekelijkse praesidiumvergaderingen van dinsdag naar maandag.
Hierdoor willen we de dinsdag vrijmaken om activiteiten te organiseren
die kunnen aansluiten op de clubavond. Door alle activiteiten te
focussen op dinsdag en donderdag, hopen we meer leden naar
activiteiten te lokken. Momenteel is de agenda zeer druk omdat
kleinere activiteiten telkens een aparte avond innemen.

○ Vergaderingen op maandag in plaats van dinsdag
■ Voordelen:

● Relaxter, meer tijd, geen rush voor activiteiten /
clubavond na de vergadering

● Mogelijkheid om activiteiten die op clubavond doorgaan
nog te bespreken, er is nog tijd om last-minute
aanpassingen te doen
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● Dinsdag wordt vrijgemaakt om meer activiteiten in te
plannen. Zo liggen de activiteiten meer gefocust op
dezelfde dag, wat voor de leden hopelijk beter is.

■ Nadelen:
● Praesidium moet speciaal voor de vergadering naar de

Sterre komen. Dit is nu eigenlijk ook al het geval.
● Extra avond om te studeren die grotendeels verdwijnt

voor het praesidium
● Extra aantal dagen verplichtingen als praesidium
● Overlap met IFK’s en FK Sport AV’s (en FK AV’s?)

○ Vragen/opmerkingen vanuit praesidium:
■ Waarom altijd vergadering op maandag, en niet alleen enkel als

er een activiteit gepland staat dinsdag? Bv. semester 1 in week
5, 7, 8, 9, 11

● Cultuur en Sport kunnen nog activiteiten inplannen voor
de clubavonden die nog vrij zijn. Als er geen activiteit
meer gepland wordt, kan de vergadering eventueel wel
verschoven worden, maar dat is nu nog te vroeg om te
zeggen. Die ruimte wordt eerst vrijgehouden voor
activiteiten.

● CV workshop, ga je daar mensen van mee naar
clubavond halen? Maw is het nodig om daarvoor een
praesidiumvergadering te verschuiven

■ Hoe gaat ervoor gezorgd worden dat het praesidium die mee
gaat naar die activiteit op tijd op de clubavond geraakt? -> bij de
jenever-baseball was iedereen te laat (en de kelder was dan
nog niet eens opgeruimd)

● Clubavonden beginnen standaard om 21u30. Activiteiten
die gepland worden voor de clubavond zullen steeds
kleinere activiteiten zijn die als einduur ten laatste 21 uur
hebben.

● Jevener-baseball is niet representatief, we zaten gewoon
in de kelder te drinken. Dan blijf je natuurlijk gewoon
zitten tot je echt moet vertrekken naar clubavond. In het
oorspronkelijke plan ging de activiteit anderhalf uur
duren, dus van 19u tot 20u30. Dan heb je dus nog een
uur de tijd om op de clubavond te geraken.

● Je kan ook altijd eens een uitzondering maken voor
praesidiumleden die de activiteit organiseren, dat ze iets
later mogen toekomen op de clubavond als ze nog wat
moeten opkuisen.

■ Moet heel de kalender in 1 keer gestemd worden, of kunnen we
het eerste semester deze nieuwe regeling uitproberen en dan
de kalender voor het tweede semester beslissen?
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● Tijdens het jaar kunnen steeds aanpassingen gemaakt
worden en opnieuw gestemd worden door het
praesidium. Het goedkeuren van de kalender staat niet in
de statuten, dus we zijn hier vrij in.

■ Schaatsen voor een clubavond, haalbaar?
● ja schaatsactiviteit is maar 1u30

○ Niet haalbaar, schaatsen bij de Kristallijn is in
periodes van telkens anderhalf uur. De publieke
avondshift op een weekdag start om 20u en
eindigt om 21u30.

■ Activiteiten ingevuld zonder overleg met de functie over
soort/aantal, had misschien handig geweest om de volledigheid
te krijgen en in het algemeen voor meer vrijheid van de functies
zelf

● Bestuur heeft momenteel een voorstel klaar liggen voor
de invulling van de kalender. Uiteraard wordt dit nog
besproken met de functies maar het praesidium is nu net
een week verkozen dus er is nog niet veel tijd geweest.

● De cultuuractiviteiten zijn al ingevuld. Zijn dit al de
activiteiten voor cultuur/sport (eigen en IFK/IFT)?

○ Nee, er is nog plaats voorzien om de cultuur zelf
activiteiten te laten voorstellen.

● EJW/temmer
○ Wanneer worden de schachtenactiviteiten

gepland?
■ Temmer werkt voorstellen uit

○ Vanwaar de 2 opties voor de nadoop
○ Bierkoning
○ kan infomoment doop terug na het studie

infomoment zoals vorig jaar?
■ Infomoment studeren wordt door het

decanaat georganiseerd en hiervan weten
we pas laat een datum.

■ Vacantus tijdens de Gentse feesten?
● Dit was dit jaar ook zo: daarna zijn we nog met een groep

Winezen naar de Gentse feesten gegaan, is niet echt
problematisch

○ tess: niet atlijd nodig om vergadering op maandag te doen
■ als er tijd is, op dinsdag, kan het ook gewoon voor de clubavond

○ stemmingske wa denkt iedereen:
■ proberen: 3
■ voorstander (indien extra activiteit op dinsdag): 3
■ voorstander maar afhankelijk van de activiteit op dinsdag: 3

○ bierkoning
■ …
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● Aankoop nieuwe frigo
○ De huidige frigo van WiNA laat het soms afweten en werkt niet meer

goed. We zouden daarom zo snel mogelijk een nieuwe frigo willen
aankopen. Arnout heeft dit ook al opgenomen in de begroting voor
komend jaar. Als dit oke is voor het praesidium zouden we echter deze
frigo al willen aankopen.

○ Voorstel om aan te kopen: Mediamarkt OK Koelkast
○ Dit model is ruim genoeg en bevat geen vriescompartiment maar dit is

ook niet nodig aangezien we een aparte diepvries hebben. Niet het
meest energiezuinige model, maar toestellen met betere energielabels
kosten ook veel meer en we willen hier niet te veel geld aan besteden.

○ Robin koopt hem aan en WiNA koopt over op 1 juli
○ Geen bakfrigo aankopen, maar dus een gewone frigo
○ sponsordeal bekijken bij drankenhandel en gratis bakfrigo’s

● Kleine Kelder
○ Verwijderen van de archiefkast

■ Deze is reeds leeggehaald
○ Verwijderen van de bureau
○ Toevoegen van wandkasten / open rekken

■ Hiervoor willen we graag nog eens kijken bij de kringloopdienst
van de UGent

○ elke functie heeft een schap
■ Ge moogt daar opleggen wadaje wilt

○ Kijken voor kast om eten te leggen, zoals worstjes voor doop ofzo.

● WiNA Blokspot
○ Toch nog een groepje van minstens 8 mensen die geïnteresseerd zijn

in blokspot.
○ We kunnen al lokalen reserveren voor volgende week
○ maandag tot vrijdag
○ Robin regelt, afstemmen met Sarah en Tess

Vice-Praeses
● Verslagen

○ Bestuursvergaderingen
■ Robin probeert steeds op voorhand een voorbereidend verslag

met agenda te bezorgen aan het praesidium. Zo is iedereen op
de hoogte wat er besproken zal worden. Praesidium mag ook
steeds opmerkingen of bijhorende agendapunten aanbrengen,
liefst wel via mail om het nog ietwat overzichtelijk te houden.

■ Na de vergadering wordt een uitgebreid verslag uitgetypt en
bezorgd aan het praesidium. Op de eerstvolgende AV zal er ook
steeds teruggekoppeld worden over de belangrijkste punten en
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dan kan het praesidium ook nog extra opmerkingen of vragen
geven.

■ Op PV’s wordt er vaak ook al informeel teruggekoppeld.
○ Algemene Vergaderingen

■ Agenda en voorbereidend verslag moet minstens 15 dagen op
voorhand doorgestuurd worden naar het praesidium.

■ Agendapunten kunnen door de AV steeds aangebracht worden.
○ Praesidiumvergaderingen

■ Praesidiumleden kunnen zelf puntjes aanvullen, zonder te
vragen aan bestuur

■ Zo vroeg mogelijk je puntjes in orde maken
■ Wees duidelijk in je puntjes, zodat je 1 niet gespamd wordt door

Robin en 2 de rest van het praesidium weet waarover je het
hebt.

○ In de praktijk worden alle verslagen reeds op voorhand aangemaakt.
Er wordt nog gewacht op de goedkeuring van de kalender om dan ook
al de activiteiten in de verslagen aan te vullen zodat deze steeds tijdig
besproken worden.

Quaestor
● Begroting

○ De begroting wordt komende weken verder afgewerkt, ook op basis
van de hierboven gevoerde discussie over de kalender. We proberen
begin juni een afgewerkte versie van de begroting te bezorgen aan het
praesidium. Vanaf dan kan het praesidium opmerkingen en vragen
doorsturen. Uiteindelijk wordt de begroting volledig besproken en
gestemd op de Zwanenzangvergadering op 1 juli.

● We willen meer geld vrijmaken voor Sport en Cultuur. Ook voor de
eerstejaarswerking worden grotere budgetten voorzien. Het extra geld komt
dan vooral uit PR-Extern (Jobbeurs).

IT
● NIET OP KLIKKEN: Handleiding: Handtekening mail: Praesidium

○ update komt nog
● let op als ge mails stuurt, dat ge steeds als functie mailt en niet met uw

persoonlijke WiNA mail
● Rechten op de websites
● Problemen, stuur naar Victor

Feest
● Galabal der wetenschappen
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○ Chemica wil dit jaar ook meedoen, alle wetenschapskringen zou dus
de max zijn!

○ Is financieel voordeliger
○ samenwerking met andere kringen verloopt echter niet altijd even

gemakkelijk
○ is minder intiem dan het WiNA-galabal

■ “niet zoveel minder intiem” -Thomas, die op het galabal der
wetenschappen aanwezig was

○ geen galabal comité meer nodig
○ Nog niet zeker, we wachten nog een vergadering met de

wetenschapskringen af
● Drankactiviteiten

○ Zie kalender: voorstel:
■ Semester 1: Jenever en Rougekes
■ Semester 2: Cocktails en wijn

Sport
● dranksportactiviteit ook de mogelijkheid om zonder drank te doen

Cultuur
●

Scriptor
● strakskes moeten op tijd zijn

PR-Extern
● Goodybags eerstejaars
● verslag van pr extern meeting komt deze week beschikbaar voor praesidium

PR-Intern
●

Cursus
●
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Schachtentemmer
● Bespreking eerstejaarsweekend

○ Wina leuven doet het al enkele jaren succesvol
○ Waarom geen schachtenweekend, zo worden er geen interne groepjes

gevormd bij de schachten.
■ schachtenweekend trekt niet aan
■ zal nog minder volk aan trekken
■ is meer bedoeld om de eerstejaars met elkaar te laten

kennismaken
■ mensen die meegingen op het weekend kunnen dan ook andere

eerstejaars overtuigen om af te komen naar activiteiten

○ DC en praesidiumleden gaan mee om te helpen
○ Xander wilt meedenken
○ Grote kringen doen het ook, maar zijn dan maar met 50 man (bij

richting van 1000 mensen)
○ Misschien grote drempel voor de eerstejaars om alleen op weekend te

gaan
○ Week 0, week 1 of week 2

■ Week 0 is misschien nog vroeg
■ Als het in week 1 zou zijn, zullen de eerstejaars misschien te

lang weg zijn van huis
■ Week 2 is al na de meeste eerstejaarsactiviteiten waardoor de

kennismakingsmomenten al gedaan zijn
■ Teveel studenten zijn al bezig met studies in week 2 - 3
■ Studenten kennen WiNA dan ook al
■ Wina Leuven doet het in week -1, maar dat vinden we te vroeg
■ Kunnen zorgen voor canceloptie op introductiedag als het

praesidium tegensteekt
○ STEMMING

■ VOOR: 13
● Mening na-dopen in welk semester

○ ofwel in sem 1 ofwel in sem2
○ tess heeft voorkeur naar sem 1 omdat ze langer schacht zijn dan
○ argument voor de nadoop in sem2: dan kunnen studenten eerst hun

examenresultaten afwachten en dan nog beslissen of ze bij de
vereniging willen

○ vo meeste mensen zijn de punten na het eerste sem slecht, dus geen
motivatie om u toch te laten dopen.

○ wordt later nog opnieuw besproken, te veel discussie

WiNA Gent vzw - Praesidiumvergadering
16



Co(be)variantie

Andere
● Wanneer lint afgeven om bij te stikken
● Jullie zijn amateurs - Robbe
● Blauw kotje?
● Ik vind kring rondgaan wel leuk, moeten we vaker doen!
● WiNA is ontbonden ipv zich aan te sluiten bij de Nazis (1942)

○ WNK, verklaar Eduard Van Der Stappen
● Ik vind het verslag over de bierkoning niet

○ dood
○ kan ni zuipen

● ik ook nie
Xander heeft er zin in
Sarah heeft niks te zeggen
Thomas vindt het een f*cking sexy praesidium
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